
1 
 

Protokół Nr 1/2019 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych odbytego w dniu 14 stycznia 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:20, a zakończyło się o godzinie 14:20.         

Protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu – Robert Dudek 

dokonał otwarcia posiedzenia i stwierdził quorum, niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Podczas posiedzenia nieobecna – K. Wyszyńska 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wybór Przewodniczącego Komisji. 

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

4. Analiza projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

5. Analiza projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2019 – 2027. 

6. Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

7. Analizowanie i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady 

Powiatu. 

8. Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2019 rok. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 2 

Wybór Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Poprosił o zgłoszenie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 

 

Członek Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zaproponował kandydaturę Andrzeja Królikowskiego. 

 

Członek Komisji – Andrzej Królikowski 

Wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie: 
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Za powołaniem Członka Komisji Andrzeja Królikowskiego na Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Kolejno: 

 

Prowadzenie obrad Komisji zostało przejęte przez Przewodniczącego Komisji. 

 

Ad. 3 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Zgłosił kandydaturę Mirosława Piwowarczyka. 

 

Członek Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie: 

 

Za powołaniem Członka Komisji Mirosława Piwowarczyka na Wiceprzewodniczącego 

Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Analiza projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o omówienie projektu budżetu przez Skarbnika Powiatu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła szczegółowo projekt budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok.  

Przedstawiła treść II Autopoprawki Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu budżetu na 

2019 rok. Złożyła wyjaśnienia dotyczące proponowanych zmian w projekcie budżetu. 

(II Autopoprawka stanowi załącznik Nr 2do protokołu).  

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema  

Zwrócił uwagę na wysokość deficytu i planowanego kredytu. Złożył wniosek, aby Zarząd 

Powiatu rozważył możliwość zmniejszenia wydatków majątkowych na następujące zadania: 

1. Modernizacja dróg powiatowych Nr 2130Z i 2146Z w m. Różańsko. 

2. Modernizacja drogi powiatowej Nr 1575Z w m. Mostkowo 

3. Przebudowa drogi powiatowej Nr 2113Z w m. Nowogródek Pom. i Sumiak. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie złożonego wniosku: 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało - 4 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji 

wstrzymał się od głosu.  
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Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 30.11.2018r. znak 

K.0021.656.DT.2018 zawierające następujące uchwały: 

1. Nr CDXLVI.799.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie wydania opinii  

o projekcie uchwały  budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

2. Nr CDXLVI.800.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie wydania opinii  

o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

3. Nr CDXLVI.801.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie wydania opinii  

o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2027 

(Pismo RIO stanowi załącznik Nr 3 do protokołu).  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2019 rok wraz z autopoprawką głosowało - 4 Członków Komisji, przeciw 

– 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

Ad. 5 

Analiza projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2019 – 2027. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła szczegółowo projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2019 – 2027. 

Przedstawiła treść II Autopoprawki Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2027. 

(II Autopoprawka stanowi załącznik Nr 4 do protokołu).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2027 wraz z autopoprawką głosowało - 4 Członków 

Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

Ad. 6 

Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

 

6.1.  Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2018 rok. 
 

Wojciech Cheba – Samodzielne stanowisko ds. ZKO 

Przedstawił i omówił przedmiotowe sprawozdanie. Poinformował o sprawach omawianych 

na Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 
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6.2. Sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski. 

 

Magdalena Grabowska – Jóźwiak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie. Podała wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli. Podała informacje dotyczące wzrostu liczby oddziałów.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poruszył kwestie wprowadzanej reformy oświaty. Zapytał, czy podwyżki dla nauczycieli 

zostały wypłacone? 

 

Magdalena Grabowska – Jóźwiak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Odpowiedziała, że w roku poprzednim tak, natomiast w bieżącym roku jeszcze nie. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy była dokonywana analiza w zakresie ewentualnej ilości oddziałów, które się 

spotkają? 

 

Członek Komisji – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że dokument w tej sprawie jest przygotowywany. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 7 

Analizowanie i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

7.1. w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy, 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Magdalena Grabowska – Jóźwiak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Zwróciła uwagę, że nie ma możliwości dokonania przekształcenia i w związku z tym nastąpi 

rozwiązanie Zespołu Szkół i Placówek. Poinformowała, że dwie osoby podjęły decyzję  

o rezygnacji z pracy z uwagi na zmianę miejsca zatrudnienia. 

Więcej pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

7.2.w sprawie zamiaru likwidacji Technikum w Smolnicy, 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie z głoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

7.3.w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 im. Juliusza 

Słowackiego w Dębnie, 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

7.4. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Szpital 

Barlinek Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, na podwyższenie jej kapitału 

zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

7.5. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki Szpital  

w Dębnie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty, 

na podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym 

kapitale, 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że Zarząd Powiatu dokonał 

zmiany treści projektu uchwały. (zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

7.6. w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Pytań i uwag nie z głoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

7.7.w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego, 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Członek Komisji – Danuta Patkowska 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotu skargi dot. podwyżek pracowników DPS  

w Myśliborzu. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Poinformował o kwestii sposobu rozpatrzenia sprawy. Przekazał, że projekt uchwały 

przygotowany przez Komisję Rewizyjną został odrzucony przez Radę Powiatu i w związku   

z powyższym po konsultacjach z Radcą Prawnym został przygotowany przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Więcej pytań i uwag nie z głoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

7.8.w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2019 rok., 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Zapytał, czy plan obejmuje również sesje 

nadzwyczajne? 

Członek Komisji – Danuta Patkowska 

Odpowiedziała, że sesje nadzwyczajne są zwoływane oddzielnie. 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Poinformował, że ramowy Plan Pracy Rady jest skonstruowany podobnie jak w poprzednim 

roku, zawiera on wszystkie niezbędne do rozpatrzenia tematy. Jednym z zarzutów radnych 

może być fakt dot. składania interpelacji, jednak mogą być one zgłaszane w każdej chwili do 

Biura Obsługi Rady i Zarządu. 

 

Więcej pytań i uwag nie z głoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

Ad. 8 

Opracowanie planu pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2019 rok. 
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Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił projekt planu pracy Komisji na 2019 rok. Zwrócił uwagę, że jest on spójny  

z ramowym planem pracy Rady Powiatu. Odniósł się do kwestii dotyczących wyjazdowych 

posiedzeń Komisji. 

(Projekt planu pracy komisji stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

 

Pytań i uwag nie z głoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem Planu Pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych na 2019 rok głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Ad. 9 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił pismo Prezesa Zarządu spółki Szpital w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty         

Sp. z o.o. z dnia 29.11.2018r. znak SD.I./231/11/2018 w sprawie wytypowania 

przedstawiciela Rady Powiatu w Myśliborzu do pracy w Zespole ds. opracowania programu 

naprawczego Szpitala w Dębnie im. św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.. (Pismo stanowi 

załącznik Nr 7 do protokołu).  

Zaproponował oddelegowani Członka Komisji Danutę Patkowską.  

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za wytypowaniem Członka Komisji Danuty Patkowskiej głosowało - 5 Członków Komisji, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15:20. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska  
Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych      

           Andrzej Królikowski 

 


